
 

 

Motie (vreemd aan de orde van de dag) inzake verduurzaming 
sportvereniging door vervangen verlichting sportvelden door 
energiezuinige LED 

De gemeenteraad van Valkenburg aan de Geul in vergadering bijeen op dinsdag 12 
november 2024 

Constaterend dat: 

- Voetbalvereniging SV Geuldal zijn meerwaarde binnen de gemeenschap Schin op 
Geul ook na de fusie voldoende heeft bewezen. SV Geuldal is een levensvatbare 
en toekomstbestendige vereniging voor de kern Schin op Geul; 

- Ook SV Sibbe haar steentje bijdraagt in het maatschappelijke en sportieve leven 
binnen de Sibbense gemeenschap. 

Overwegende dat: 

- Bij een dergelijke maatschappelijke prestatie ook een accommodatie hoort die 
voldoende toekomstbestendig is; 

- Gesprekken voor wat betreft SV Geuldal met gemeente Gulpen- Wittem en de 
vereniging aangaande de aanleg van een toekomstige accommodatie, niet tot het 
een duidelijk resultaat heeft geleid; 

- Met SV Sibbe nog geen gesprekken zijn gevoerd. 

Verzoekt het college om: 

- Op zo kort mogelijke termijn met beide verenigingen in gesprek te gaan en: 
- Tijdens de Raadsvergadering van 16 december 2024 hierover aan de Raad 

verslag uit te brengen. 

Zodat na dit verslag: 

Onze Raad een besluit kan nemen (al dan niet bij Motie) over 

- Een eventuele aanbesteding kunstgrasveld inclusief ledverlichting voor SV 
Geuldal; 

- En eventuele ledverlichting voor SV Sibbe. 

En gaat over tot de orde van de dag 

Namens de fractie AB Bert Hardij 


